
Till någon av ordf i kommunstyrelsen
 

Fråga –antalet parkeringsplatser Köpmannagatan
 

Folkpartiet Liberalerna välkomnar alla förändringar som gör vår kommun attraktivare för
medborgare, besökare och företag. Den ombyggnation av Köpmannagatan som färdigställdes
förra året var därför på många sätt en bra satsning. Med ökade möjligheter för gående och
cyklister att ta sig fram och en grönare och trevligare gatumiljö verkade den vara ett exempel på
bra centrumsatsning.
 

Men snart kom problem i dagen: framkomligheten för äldre och funktionshindrade
försämrades med de höga kantstenar som använts. Fallskador orsakade av utformningen har nu
blivit legio. Snöröjning och färdtjänst har svårt att komma fram. Effekterna för butiksägarna och
handeln blev också tydliga: det kraftigt minskade antalet parkeringsplatser försvårar för kunder
att ta sig till butikerna. Det är en god tanke att vi ska ta oss fram per cykel och/eller per
apostlahästar, men nu är Kalix en glesbygdskommun och många medborgare besöker centrum i
bil. Vi bör ta hänsyn också till dessa grupper. När antalet parkeringsplatser minskar i centrum
ökar risken att våra handlare förlorar kunder till Haparanda eller Luleå. Steg två av
ombyggnationen, från Postgatan till kyrkan, tar snart vid och även där ska antalet
parkeringsplatser minskas.
 

 
• På vilket sätt gynnas butiker/handlare längs Köpmannagatan av att antalet

parkeringsplatser minskar vid deras verksamheter?
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